
 

 

 

 
 
 
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde afd.607 den 12-6-2019. 

 
Deltagere. 
 
Annette, Henie,Christina, Henriette,Nadia, Yldiz, Inger, 
 
Afbud pga. ferie.  
Søren 
 
Pkt 1. Referent. Annette    Dirigent. Annette 
 
Pkt. 2. Referat godkendt 
 
Pkt 3.Legepladsen er ved at være på vej, vi glæder os til 
den kommer, der er et ønske om at der kommer nogle 
askebægre op ved vores bænke, så vi ikke har så 
mange skodder i vores legeområde.   
 
Pkt 4.  udvalgene. Da vi lige står til at gå på sommerferie, er 
der ikke så meget at berette. 
Vi har igen haft besøg af Turning Tabel, og kan kun sige vi 
har haft at det har været godt for vores området, vi har også 
fået lavet vores faldstammer, men nogle problemer.  
 
Pkt 5. Der er ansat en ny første mand Finn. 
Vi mangler stadig at afholde cykel razziaer i vores gård, det 
mener vi ikke kan være rigtig, da de andre gårde har 
afholdt. 



 

 

Vedr. vores døre på brand altandørs smækker de 
hårdt i, kan der gøres noget. 
 
 
 
 
Pkt 6.Håber alle snart er kommet på bbsel, da det letter 
vores adgang til i hinanden i bestyrelsen 
 
 
Pkt 7. Næste møde den 14-8 
 
Pkt 8. Der har været hovedrengøring i vores op gange, så vi 
håber alle vil passe på vores opgange, så de kan stå pæne. 
 
 
 
 
 
       Referent                                                Dirigent 
Annette Jönsson                                          Annette Jönsson 
                                   Formand 
                             Annette Jönsson 


